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SALVADOR BALLIU  CANDIDAT DE CIU A L'ALCALDIA DE CALDES DE MALAVELLA

“Som la garantia del canvi a Caldes”
“Ho hem fet molt bé a l'oposició aquests quatre anys i esperem que la gent ens faci confiança per arribar als sis

regidors”

Destaca una candidatura renovada i que engloba persones de tots els àmbits de Caldes

05/04/11 02:00 - CALDES DE MALAVELLA / GIRONA - EDUARD BATLLE

Quin balanç fa d'aquests quatre últims anys?

Per a Convergència la valoració és negativa. Hem contribuït a tirar endavant molts temes al

PIC [governa amb sis regidors i té el suport d'un del PSC], que hi hem donat suport, però

s'han fet molts projectes escabellats.

Segons vostè, quins serien?

Com per exemple, el camp de futbol. I també, incidir en Hisenda, on hi ha hagut un descontrol

de diners enorme. S'han malgastat diners.

Per què es torna a presentar?

Perquè encara tinc il·lusió i volem contribuir al poble i fer coses.

Amb quin repte?

En tenim molts,  però som conscients de  les possibilitats  que tindrem perquè l'economia

municipal no està bé, així com l'economia catalana i espanyola.

I què vol prioritzar?

Volem fer el centre de dia, que era una promesa, i escoles, aprovar el pla general, potenciar

la sanitat, i ja hem avançat els contactes directes amb la Generalitat des que Convergència

governa.

A quants regidors aspira dels 13?

A cinc  o sis.  Esperem que el poble ens doni  suport aquesta vegada perquè som els que

podem liderar el canvi a Caldes.

Si hi hagués d'haver una coalició de govern, amb qui seria?

No ens ho hem rumiat de moment. Nosaltres treballem; tenim el projecte, que és bo, i tenim

l'equip, que també és bo.

Parlava de canvi. Si obté l'alcaldia haurà de combatre la crisi.

No serà fàcil, és cert. Però per això ens presentem, perquè som valents, perquè volem tirar

endavant el poble i tenim aquesta il·lusió d'empènyer els ciutadans cap a endavant. Buscarem

els recursos i els diners allà on calgui, però sempre en uns moments de saber fer i d'actuar

amb lògica.

Són temps de realitats.

Són temps de fer servir la lògica. Sobretot, la lògica. No podem fer projectes escabellats, sinó allò que sigui important per a Caldes i els seus

habitants.

Què li ha transmès la gent?

Doncs que fer una biblioteca

de 2,2 milions d'euros potser no és tan necessari en aquests moments actuals. Que hi ha altres prioritats al municipi.

Virtuts del municipi?

Sobretot, el turisme, i l'hem de potenciar molt més. No tenim polígon industrial i no aspirem a tenir-ne, ni un de gran ni un de petit. Són temps

d'ordenar molt bé el que tenim, de crear més llocs de treball, ja que ara tenim 570 aturats a Caldes i els serveis socials s'estan disparant. El

que hem de crear és més feina per als nostres habitants, fer que hi hagi més dinamisme del comerç i  el turisme, i  tenim elements per

potenciar-los.

Com valora l'estat de les set urbanitzacions?

S'han anat posant al dia, el que passa és que molta gent de les urbanitzacions no sap que hi ha molts projectes caríssims i que costarà

tirar-los endavant.
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Per què l'han de votar a vostè?

Perquè és la millor opció, la més lògica i la que donarà més garantia de futur per tirar el poble de Caldes endavant.

Què li agrada de la política?

El fet de treballar en equip i que tinc uns companys al darrere que sempre m'ajuden. D'això en quedo sorprès per bé cada dia.

ANIMAT
Va néixer a Caldes fa 46 anys i és un empresari del sector del transport. Li agrada molt la seva feina, viatjar i fer esport, i és un

apassionat dels cotxes antics i les antiguitats. Està casat i té 2 fills: l'Ivan i la Carla. I encara que no és un seguidor del futbol, l'Ivan juga

de lateral amb el juvenil A del Barça i, a més, és el capità. “I la Carla és una excel·lent patinadora”, exclama.

Darrera actualització ( Dimarts, 5 d'abril del 2011 02:00 )
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